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Company Endress+Hauser SE+Co. KG, Hauptstrasse 1, 79689 Maulburg 

 
erklärt als Hersteller, dass die folgenden Produkte 
declares as manufacturer, that the following products 
 

Product Cerabar    PMx51B, PMx71B 

Deltabar    PMD55B, PMD7xB 

Cerabar M, S    PMx5x, PMx7x,  

Deltabar M, S  PMD55, PMD75, FMD7x 

  

den folgenden Bestimmungen entsprechen:  

Die metallischen Blindstopfen, die im Auslieferzustand im Anschlussraum bei der Zündschutzart 
Ex d montiert sind, sind im Rahmen der EG Baumusterprüfbescheinigung für das Gehäuses für die 
Zündschutzart Ex d mitqualifiziert wurden. Die Installationsvorgaben in den zugehörigen 
Sicherheitshinweisen (XA) sind immer zwingend zu beachten und einzuhalten. Die von Werk aus 
installierten Transportsicherungen aus Kunststoff, sind nicht für die Zündschutzart Ex d 
zugelassen und müssen bei der Installation ersetzt werden. 

 

are in conformity with the following provisions: 

The metal blind plugs, which are mounted in the terminal compartment for type of protection Ex d 
in the delivery condition, are qualified for type of protection Ex d within the scope of the EC type 
examination certificate for the enclosure. The installation instructions in the respective safety 
instructions (XA) must always be observed and complied with. The plastic transport safety devices 
installed in the factory are not approved for type of protection Ex d and must be replaced during 
installation. 

  
 

 Die Bescheinigung gilt ausschließlich für die aufgeführten Produkte im Auslieferungszustand und 
ist gültig für das Inverkehrbringen bis zu 5 Jahre nach Ausstellungsdatum. 

This declaration of compliance is exclusively valid for the listed products in delivery status. The 
validity of this document for placing the product on the market expires 5 years after the date of 
issue. 

  

 Maulburg, 19-August-2020 
Endress+Hauser SE+Co. KG 

  
 

 

 i. A. Dr. Armin Hummelbrumm 
Group Leader Product Safety 
Research & Development 

 

 


